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Abstract (en)
In built-in sinks with an integral plug-in element, in particular a chute (10) for waste, the support part (2) covering the cupboard part lying below is
penetrated by the push-through opening (7). In order reliably to prevent the passage of gushing water, the push-through opening (7) is provided with
a bead (8) which projects above the neighbouring regions and which is overlapped from above by an elastic lip (15) on the holding collar (11) of the
plug-in element (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Einbauspülen mit integriertem Einsteckelement, insbesondere Abwurfschacht (10) für Abfälle wird der den darunterliegenden Schrankteil
abdeckende Auflageteil (2) von der Durchstecköffnung (7) durchbrochen. Um den Durchtritt von Schwallwasser zuverlässig zu unterbinden, wird die
Durchstecköffnung (7) mit einem die angrenzenden Bereiche überragenden Wulst (8) versehen, den eine elastische Lippe (15) am Haltbund (11)
des Einsteckelementes (10) von oben übergreift. <IMAGE>
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